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Verslag Algemene Vergadering 23 november 2024 
 

 
Bijeenkomst 50PLUS 
 

A. Opening bijeenkomst en mededelingen door voorzitter Willem Dekker 
 
De leden worden welkom geheten door de voorzitter van 50PLUS, die aangeeft dat op 
verzoek van veel leden, door het Hoofdbestuur gekozen is om deze politieke bijeenkomst 
vooraf aan de ALV te houden.  
 

B. Toespraak Martin van Rooijen (senator Eerste Kamer en politieke leider 50PLUS) 
De politieke leider heeft digitaal de leden toegesproken. Jammer dat vorig jaar maart 2023 
geen tweede zetel is gehaald voor de Eerste Kamer. Tijdens de EU-verkiezingen in juni van 
dit jaar zijn er meer stemmen gehaald dan vorig jaar maart 2023.  De ene zetel in de Eerste 
Kamer zorgt wel voor de broodnodige subsidie van een kleine €. 400.000,= per jaar. De 
invloed van ene zetel is het afgelopen jaar groot gebleken. 50PLUS is in de Eerste Kamer een 
oppositiepartij maar er wordt ook constructief gewerkt met de coalitiepartijen. Er werd door 
burgemeesters en commissarissen van de Koning n.a.v. de spreidingsweg flink gelobbyd bij 
Martin. Hij  geeft aan dat tot maart 2027 hij deze koers zal blijven vasthouden: in gesprek 
blijven met burgers en collega’s.  Het contact intern met de politieke ambtsdragers van 
50PLUS is op 16 oktober 2024 verstevigd na de uitnodiging om in het gebouw van de Eerste 
Kamer nader kennis te komen maken ook met fractiemedewerker Thomas van Kuijk. 
 

C. Discussie item, georganiseerd door het Wetenschappelijk Instituut 
Bestuursvoorzitter van 50PLUS, Willem Dekker,  introduceert de voorzitter van het W.I., de 
heer George Lernout.  Als voorzitter van het W.I. licht George de achtergrond van dit 
discussie-item toe om vervolgens Eric-Jan Meiboom te introduceren. Die heeft de dames 
Maura Gardeniers en Caroline Dullemen ingeschakeld om voor het W.I. onderzoek te doen. 
 
Stelling 1: 
Zonder innovatieve tussenvoorzieningen als daghuizen en logeerhuizen blijven 
mantelzorgers overbelast en blijft het langer thuis wonen een illusie.  

    
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           59    83,10 

Tegen           7    9,90 

Blanco           5    7,00 

Totaal           71    100,00 
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Stelling 2: 
 
Het huidige zorgsysteem remt innovatie in de zorg voor ouderen: financieringsmodellen en 
bureaucratische regels maken tussenvoorzieningen onnodig complex en daarmee kan niet 
worden opgeschaald. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Stelling 3: 
 
De inzet van vrijwilligers in daghuizen wordt gefrustreerd door strikte hygiëneregels, terwijl 
een beetje ‘burgerlijke ongehoorzaamheid’ juist de sleutel kan zijn tot échte vernieuwing in 
de zorg. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Rondvraag:  
Marga Beerepoot wil een onderzoek of bejaardentehuizen wel of niet terug moeten komen. 
Afgesproken wordt dit bij de rondvraag aan het eind van de ALV te bespreken.  
 
De politieke bijeenkomst wordt afgesloten. 
 

Concept-Agenda ALV 
 
1. Mededelingen door voorzitter Willem Dekker 

Alvorens met de Algemene Ledenvergadering te starten, wordt Martine Baay ingehuldigd als 
erelid. Daarna blikt de voorzitter terug vanaf de 2e  april dat dit Hoofdbestuur aan de slag kon 
gaan. De EU-verkiezingen moesten in allerlei geregeld worden. Er moest een lijsttrekker gekozen 
worden. Dat is Adriana Hernandez geworden. Er stemden meer mensen op de partij dan bij de 
Tweede Kamerverkiezing van november 2023. Er wordt ook gememoreerd aan de persoonlijke 
schade, die leden ondervonden hebben van het vorig Hoofdbestuur. Met name Anneke van der 
Helm en Gerard van Hooft worden genoemd. En vanuit dit Hoofdbestuur wordt hiervoor 
excuses aangeboden. In de afgelopen acht maanden zijn kaderbrieven gestuurd. Er is onderzoek 
gedaan wie onze potentiële leden en kiezers kunnen zijn. Ook is er een aanvang gemaakt met de 
voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2026.  Het aantal leden zit rond 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           50    69,40 

Tegen         13  18,10 

Blanco           9  12,50 

Totaal           72    100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           31    49,20 

Tegen         24  38,10 

Blanco           8  12,70 

Totaal           63    100,00 
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de 1843 leden. Oud-leden zijn weer lid geworden.  Hierop was een vraag van de provinciale 
voorzitter van Brabant, de heer Liebregts. Ook deze vraag wordt doorgeschoven naar de 
rondvraag. Er zijn o.a. in de provincie diverse fracties in oprichting (f.i.o.). 
  
 

2. Instelling onafhankelijke stemcommissie 
Alvorens de onafhankelijke stemcommissie wordt gekozen, wordt er een testvraag ingezet. 
 
Testvraag: het strenge asielbeleid van het kabinet wordt een succes.   

 
 
 
 
 
 
 

 
       Hierna worden de leden van de stemcommissie voorgesteld: 
       Jan Frans Brouwers als voorzitter en de andere leden zijn Mieke Hoek, Nelleke de Jong en 
       Willem Willemse. De leden van de stemcommissie worden per acclamatie gekozen. 

 
Vaststelling agenda 
Presentatie voorzitter Willem Dekker die tevens de stemuitslag vaststelt. 
 
De voorzitter vraagt of er nog wijzigingen op de agenda zijn. Dat is niet het geval. Peter van Lier vraagt 
naar een landelijk gezicht voor de partij. De voorzitter geeft aan dat op dit moment dat Martin van 
Rooijen is.   
Henry Liebregts had voor de behandeling van de jaarstukken 2023 graag wat meer informatie gehad  
van het Hoofdbestuur zoals hoe de financiën eruit zagen bij het aantreden van dit Hoofdbestuur.   
 
Stemming vaststelling agenda: 

 

 
 
 
 
 
 

 
3. Goedkeuring Verslag Algemene Ledenvergadering 30 maart 2024 te Breukelen 

Presentatie wnd. Secretaris Jelle Smits en voorzitter Willem Dekker stelt de stemuitslag vast. 
 

  
 
 
 
 
                          

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           27    31,80 

Tegen         46  54,10 

Blanco         12  14,10 

Totaal           85     100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           77    97,50 

Tegen           1    1,30 

Blanco           1    1,30 

Totaal           79    100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           71    84,50 

Tegen           6    7,10 

Blanco           7    8,30 

Totaal           79    100,00 
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Hein Meijer vraagt waarom er gekozen is van dit verslag een stemmingsuitslag te maken. 
Er is toch een opname van de ALV van 30 maart gemaakt? Dat is niet het geval. 
De waarnemende secretaris geeft aan dat het verslag van deze vergadering ook veel anders 
uit komt te zien. Deze Algemene Ledenvergadering wordt wel opgenomen en voor de duur van 
één week bewaard blijven voor uitwerking van dit verslag. 
 

4. Vacatures Hoofdbestuur en FC 
Presentatie Voorzitter Willem Dekker, die tevens de stemuitslag vaststelt. 

 

A. Verkiezing secretaris 
 
Door het Hoofdbestuur wordt voorgedragen: 
De heer Jelle Smits, Tzummarum 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
B. Verkiezing penningmeester 

 
Door het Hoofdbestuur wordt voorgedragen: 
De heer Lucas de Rooij, Hilversum 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
C. Verkiezing Algemeen Hoofdbestuurslid 

 
Door het Hoofdbestuur wordt voorgedragen: 
De heer Jan van der Heijden, Veldhoven 
 

 
 
 
 
 
 
 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           79    95,20 

Tegen           4    4,80 

Blanco           0    0,00 

Totaal           83    100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           80    95,20 

Tegen           4    4,80 

Blanco           0    0,00 

Totaal           84    100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           84    96,60 

Tegen           2    2,30 

Blanco           1    1,10 

Totaal           87    100,00 
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D. Verkiezing Lid Financiële Commissie (FC) 
De heer Kor de Vries, Hoogezand 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pauze 12.45 uur – 13.15 uur 
  Voor de presentatie van de Jan Nagel Foundation stelt de 
  Voorzitter woordvoerder Rob Stomphorst voor. 
 

6. Presentatie Jan Nagel Foundation (JNF) 
JNF is de neveninstelling van 50PLUS, die bijdragen aan internationale samenlevingen wil 
leveren, waar ouderen gerespecteerd worden en politiek adequaat vertegenwoordigd zijn. 
Binnen 50PLUS wil het JNF bijdragen aan meningsvorming over samenlevingen in een 
internationale context. 
 
Om dit doel te bereiken wordt er gebouwd aan een netwerk van contacten in EU, het onder- 
houden van dit netwerk en het bevorderen van studie en discussie. 
Binnen 50PLIS kunnen partijorganen geadviseerd worden. 
 
Een terugblik maakt duidelijk dat aansluiten bij het AGE-network te Brussel, de EDP  
(European Democratic Party) etc. en het organiseren van diverse conferenties 
zoals de Conferentie Healthy Cities en EP-verkiezingen in Helmond (2024) de JNF binnen 
goed bezig is haar doelen te verwezenlijken. 
Het bezoek van het 50PLUS-kader aan Brussel m.b.t. EP-verkiezingen (2024) was een mooie 
Afsluiter van een korte maar hevige verkiezingscampagne. 
Er vindt ook actieve participatie plaats vanuit het JNF aan conferenties in München, Florence, 
Budapest, Praag, Canarische Eilanden, Bilbao, Venetië en Brussel. 
 

7. Behandeling van – en stemming over ingediende Amendementen en (Politieke) Moties. 
Dit agendapunt is bij vaststelling agenda (punt 2) komen te vervallen, daar er geen moties of 
amendementen zijn ingediend. 

 
8. Financiën/Jaarverslag 

Presentatie wnd. Penningmeester Lucas de Rooij, de voorzitter stelt de stemuitslag vast. 
 
 

 
 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           82    92,10 

Tegen           4    4,50 

Blanco           3    3,40 

Totaal           89    100,00 
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• Vaststelling concept Jaarrekening/Jaarverslag 2023  
De jaarrekening is al ingediend bij het Ministerie op 28 juni 2024 om zo de 20% subsidie over 
dat jaar veilig te stellen. De penningmeester licht de cijfers bij de jaarrekening toe. Er is 
weinig aan afdrachten binnengekomen zowel in 2023 al in 2024. In dat kader verzoekt Henry 
Liebregts de penningmeester niet aan “naming and shaming” te doen. Het is nog steeds een 
vrijwillige bijdrage. Hij wordt hierin bijgevallen door Hein Meijer, die het goed vindt dat de 
kaderleden worden opgeroepen om aan deze 2% bijdrage gehoor te  geven. Bennie van Est 
wijst op een verschil tussen de baten en de lasten van €. 512,=. Graag wil Adriana Hernandez 
dat de vrijwillige bijdrage gereserveerd wordt voor de verkiezingen. Zowel de contributie als 
afdrachten zijn de enige inkomsten van de partij, die niet gesubsidieerd zijn. Van deze 
gelden kunnen reserves aangelegd worden. Van de subsidie kan voorafgaand aan een 
verkiezingsjaar geld uitgegeven worden voor het financieren van procedures, aanschaffen 
van campagnematerialen etc. Een voorbeeld is de gemeenteraadsverkiezingen van 2026 
waar eind 2025 al kosten gemaakt kunnen worden ter 
Voorbereiding.  

• Decharge bestuur over gevoerde beleid vanaf 30 maart 2024 
De penningmeester geeft aan dat dit Hoofdbestuur geen decharge van de leden wil over het 
gevoerd beleid van 2023. Het gevoerd beleid van dit Hoofdbestuur vanaf 30 maart 2024 
komt bij de presentatie van de jaarstukken 2024 aan de orde.  
Wat wel aan de orde is om aan de leden te vragen of ze akkoord gaan met de getoonde 
jaarcijfers over 2023. Dat staat los van het gevoerd beleid. Het hoofdbestuur zal indien 
mogelijk juridische stappen ondernemen tegen het vorig bestuur over de oneigenlijke 
stappen met betrekking tot het gevoerde beleid, wat een nadelig effect heeft gehad op de 
financiën van de partij in 2023. 
 
Akkoordverklaring met de getoonde jaarcijfers 2023 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Akkoordverklaring met de verslaglegging 2023 

 
 
 
 
 
 
 

 
• Presentatie concept begroting 2025 

Inhoudelijk was er niet veel aan te merken op de begroting 2025.  

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           50    65,80 

Tegen         14  18,40 

Blanco         12  15,80 

Totaal           76     100,00 

 Aantal Stemmen Percentage 

Voor           54    76,10 

Tegen         10  14,10 

Blanco           7    9,90 

Totaal           73     100,10 
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De begroting moest voor 1 november 2024 ingediend worden. De provinciale afdelingen 
waren benieuwd naar hun budget. Via een aangenomen motie in 2022 worden 
Hoofdbesturen verzocht om contributies van het komende jaar al in december van het jaar 
daarvoor te innen in december. Gezien alle commotie en teruggehaalde leden, waarbij niet  
alle leden nog terug zijn, zal rond de 18e januari 2025 de contributie 2025 geïnd worden. 
Na de ALV zullen leden, die hun contributies en afdrachten 2023/204  niet hebben voldaan, 
verzorgd worden deze alsnog over te maken. 
 
Om vlot te starten met de jaarstukken 2024 worden leden gevraagd om hun kosten 2024 
liefst voor 15 januari 2025 te declareren.  
 
Dick Schouw wil ook geprojecteerd hebben te verwachten donaties. Dat is een lastige omdat 
daar van tevoren geen schatting van gemaakt kan worden. Er zijn leden, die hun 
reiskostenvergoedingen willen schenken aan de partij. Dat kunnen ze doen, door de kosten 
hiervan te declareren en dan het geldbedrag over te maken en aangeven voor welke 
afdeling dat bedoeld is. Bij de ledenwerving, waar het Hoofdbestuur beleid opmaakt, is er 
een roep naar een ledenkrant.  
 

9. Rondvraag 
Marga Beerepoot wil dat vanuit de leden een opdracht wordt gegeven aan het W.I. om te 
onderzoeken of ouderen langer thuis wille wonen of in een verzorgingstehuis. De voorzitter 
wijst op de onafhankelijkheid van het W.I. als neveninstelling. 
Henry Liebregtd heeft kritiek op het stilzwijgen van het Hoofdbestuur richting de leden. 
Goede communicatie is het cement van de vereniging. Verder wil hij dat er alsnog een 
excuusbrief gaat naar leden, die nog niet teruggezet zijn in de administratie als lid.  
Petra Kastelijn wil dat er plannen klaar moeten liggen voor vervroegde Tweede 
Kamerverkiezingen. Het Hoofdbestuur is er mee bezig. Het valt Ger Koning op dat lokaal 
verschillende standpunten komen op een onderwerp. De secretaris kan hem geruststellen 
dat er gewerkt wordt aan een totaal communicatieplan. John van Loon wil dat de moties en 
amendementen binnen de partij met elkaar gedeeld gaan worden. Kan er via een inlog de 
kaderleden daar terecht voor het opslaan of ophalen? Dick Schouw wil dat er al een aanvang 
wordt gemaakt met een groep politieke zwaargewichten. 
 

10. Afsluiting ALV door de voorzitter Willem Dekker 
Na alle input van de verschillende leden en de discussie daarop, sluit de voorzitter de 
vergadering met de opmerking dat het een constructieve bijeenkomst was. Alle leden 
worden bedankt voor hun inzet en uitgenodigd voor de borrel. 


